
geachte heer-mevrouw 
 
N.a.v. deze avond wil ik nog even het volgende kwijt 
 
Wij zijn als harmonie tevreden met het doelgroepen subsidiebeleid zoals het nu is, ik denk  
dat we de verantwoording smart met elkaar communiceren. Het enige waar we ons zorgen  
om maken voor de komende jaren is dat het aantal kinderen minder wordt, simpelweg omdat  
bijv.het geboortecijfer van 2007 tot 2009 erg laag was en dit niet echt meer aangetrokken is.  
Minder kinderen betekent minder subsidie.  Voor de dirigent maakt het echter niet uit of hij  
voor 30 of 20 mensen staat hij moet toch betaald worden, hetzelfde geld voor de huur van  
het gemeenschapshuis. Daarom zou het vaste bedrag wat in de subsidie zit verwerkt (uit  
mijn  hoofd 3000 euro) misschien voor de kleine muziekverenigingen in de toekomst  nog  
eens nader bekeken moeten worden. Volharding Steenbergen zal daar bijv. niet zoveel last  
van hebben omdat die heel veel jeugdleden hebben.  
 
m.vr.gr 
Wilma de groot 
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